
1 
 

 

Landbrugere i Kongernes Nordsjælland 
 

6. februar 2025 

Referat 60. bestyrelsesmøde torsdag 6. februar 2025 kl. 19.00  

 

1. Hvad kan bestyrelsen gøre for at få skabe større interesse om foreningen inden 

generalforsamlingen? 

Niels udsender medlemslisten til jer alle. Kig på listen inden mødet 

 

 

Der var enighed om, at generalforsamling 2025 også afholdes på Egerødgård hos 

Michael & Kirsten Pålsson, som formanden henvender sig til og træffer aftale med.  

Vi planlægger igen generalforsamlingen i midten af maj – 13., 14. eller 15. maj.  

 

Vi opkræver kontingent for 2025 snarest, og Niels udsender sammen med 

opkrævningen faktura på kontingentet, som kan anvendes til fradrag hos SKAT.  

 

Sammen med opkrævning sender vi også oplysning om tid og sted for afholdelse 

af årets generalforsamling og en lille bøn til medlemmerne om at deltage i 

generalforsamlingen. – Den endelige indkaldelse udsendes senere.  

 

På den kommende bestyrelsesmøde aftaler vi det nærmere indhold af 

ovenstående ’lille bøn’ til medlemmerne.  

 

2. Drøftelse af LIKN’s muligheder, strategier, evne og troværdighed i et aktivt 

engagement om sikring af drikkevandet indenfor nationalparkområdet Første 

grundvandspark i Danmark? 

 

 

Punkt 2 behandlet sammen med punkt 3 

 

 

3. Hvis vi beslutter at arbejde for DANMARKS 1. GRUNDVANDSPARK – vigtigt at vi 

får skruet en kommunikationsstrategi sammen? Vil Esben tænke over, hvordan vi 

gør det.  

 

 

’Grundvandsrådet i Gribskov Kommune’ har rettet henvendelse til Miljøstyrelsen, 

da konkret lov om grundvandsparker savnes.  
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Når vi ved, hvad Miljøstyrelsen melder tilbage, vil LIKN igen gå ind i arbejdet med 

at løfte ideen om Danmarks første grundvandspark.  

 

 

4. Ny hjemmeside - Stand up Media bruger Wordpress hjemmesider.  

Esben forslår, at vi får lavet en ny hjemmeside, som vi selv kan redigere i, 

Hvis vi får det, kan vi måske lave en fakta side – også med gode 

nationalparkhistorie, som kan linke til de sociale medier.  

 

 

Esen fortalt om, hvordan har fik etableret og betalt for vores hjemmeside, da 

Nationalparken åbnede. Det huskede vi alle med respekt. Vi synes fortsat, at det er 

en rigtig fin hjemmeside.  

 

Desværre har vi ikke længere adgang til de fotos, som oprindeligt lå på 

hjemmesiden.  

 

Esben efterlyser, at der kommer nye kræfter til, så vi kan få opdateret 

hjemmesiden.  

Formanden lovede at tale med hhv. Michael Pålsson og Karin Tommerup om en af 

dem skulle have lyst til at hjælpe os med opdateringen. Eller har vi andre i 

foreningen, som det ville være oplagt at spørge? 

 

Dette punkt kommer også på dagsordenen til næste møde.  

 

 

 

 

LIKN 61. bestyrelsesmøde afholdes på ZOOM  

torsdag den 20. februar kl. 19.00 


